



## **ADDENDUM 2**

- Q1. Can you advise whether electronic submission (e.g. via e-mail, e-post connect, etc.) will be accepted for this opportunity? To clarify, is it mandatory to submit our response directly through mail to the address provided in the solicitation?
- A1. As per the Invitation to Tender, bids and bid revisions must be submitted only to the Canadian Food Inspection Agency (CFIA) Bid Receiving:

Canadian Food Inspection Agency (CFIA)  
Shipping and Receiving  
59 Camelot Drive  
Ottawa, Ontario K1A 0Y9  
Attention: National Procurement & Contracting Service Centre (NPCSC), Ashley Bennett  
Reference of Solicitation Number: 2023-01212

**ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE ABOVE ITT REMAIN UNCHANGED.**



## **ADDENDA NO 2**

- Q1. Pouvez-vous nous dire si les demandes électroniques (courriel, Connexion postale, etc.) seront acceptées à cette occasion? Plus précisément, est-il obligatoire de transmettre notre réponse directement par courrier à l'adresse fournie dans l'appel d'offres?
- R1. Comme on l'indique dans l'appel d'offres, les soumissions et les soumissions révisées ne peuvent être transmises qu'au service de réception des soumissions de l'Agence canadienne d'inspection des aliments et Santé Canada (ACIA) :

Agence canadienne d'inspection des aliments (ACIA)  
Expédition et Réception  
59 Promenade Camelot  
Ottawa (Ontario) K1A 0Y9  
A l'attention de: Centre national de service pour les achats et les marchés (CNSAM),  
Ashley Bennett  
Référence du Numéro d'invitation à soumissionner : 2023-01212

**ES AUTRES MODALITÉS DE L'ADO CI-DESSUS SONT INCHANGÉES.**